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پاداش ۱۲۰ میلیونی به علیپور&#47; از دیدگاه کارشناسی مستحق کسب مدال بود
دبیر فدراسیون کوهنوردی و صعودهای ورزشی گفت: رضا علیپور در بازیهای المپیک عملکرد خوبی داشت و فدراسیون بعد از ورود او به ایران مبلغ ۱۲۰

میلیون تومان پاداش داد.

به گزارش سایت خبری پرسون، حسین مقدم در تشریح عملکرد رضا علیپور در مسابقات سنگنوردی بازیهای المپیک 2024 اظهار داشت: علیپور در
مسابقات جهانی بوداپست موفق شد سهمیه بازیهای المپیک را کسب کند و در تمریناتش رکورد زیر 5 ثانیه را نیز ثبت کرده بود که غیر رسمی بود اما

در بازیهای المپیک دو بار رکوردش را ارتقاء داد.

دبیر فدراسیون کوهنوردی اضافه کرد: مجموع اعزامها و هزینههایی که در سال 1403 انجام شد شاید زیاد نبود اما با توجه به بضاعت فدراسیون و
اختیاراتی که برای صرف هزینه بودجه قهرمانی داشت، خوب بود.

حسین مقدم به اردوهای علیپور اشاره کرد: او اردوهای دائمی خوبی در استانهای قزوین، زنجان و همدان داشت و در بازیهای المپیک هم با توجه به
فضای حاکم بر مسابقات و رقبای سرسخت خود موفق شد دو بار رکورد ملی ایران را ارتقاء داده و عملکرد خارق العادهای داشت.

وی افزود: یکی از حریفان علیپور پستی در فضای مجازی منتشر و از او به خاطر یاد گرفتن تکنیکهایی از علیپور تقدیر کرده است که نشان از توانمندی
سنگنورد کشورمان دارد.

مقدم در ادامه از جنبه کارشناسی عملکرد علیپور را ارزیابی و اظهار کرد: علیپور در آخرین مسابقه خود 6 صدم ثانیه کم آورد و چهارم شد که از دیدگاه
کارشناسی مستحق کسب مدال بود.

وی پیرامون صحبتهای علیپور و گریههای او بعد از مسابقه گفت: بودجهای که فدراسیونهای ورزشی در اختیار دارند نمیتواند صرف تجهیز سالنهای
ورزشی شود؛ شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی مسئولیت تجهیز سالنهای ورزشی را دارد. با این شرایط دیواره سنگنوردی استان قزوین در حال
احداث است و تا حدودی قبل از بازیهای المپیک تجهیز شد. علیپور تمریناتش را به آنجا انتقال داد اما قبل از آن در همدان و زنجان تمرین میکرد.

دبیر فدراسیون کوهنوردی و صعودهای ورزشی ادامه داد: هیئت سنگنوردی استان قزوین با حمایت وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک دست
به دست هم دادند تا دیواره سنگنوردی استان قزوین پیش از بازیهای المپیک آماده شود و آقای علیپور هم بعد از بازگشت از پاریس تمریناتش را در

همین سالن انجام میدهد.

او اضافه کرد: سالن سنگنوردی قزوین ایده آل نیست و استانداردهای جهانی را ندارد و کمبودهایی دارد که امیدواریم برطرف شود تا مثل زنجان شرایط
ایده آلی داشته باشد و نمایندگان بیشتری را به بازیهای المپیک 2028 اعزام کنیم.

مقدم در پایان از پرداخت پاداش به علیپور خبر داد و اظهار کرد: بعد از بازگشت علیپور از پاریس مبلغ 120 میلیون تومان پاداش به او پرداخت کردهایم
ضمن اینکه همین مقدار را بعد از کسب سهمیه المپیک به آقای علیپور پرداخت کرده بودیم.


